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Budapest Főváros IX. Kerület 
Ferencváros Önkormányzatának 
Egészségügyi, Szociális, Sport Ifjúsági 
és Civil Bizottsága 
 
 

Jegyzőkönyv 
készült az Egészségügyi, Szociális, Sport Ifjúsági és Civil Bizottság 2023. november 15-én 

13.00 órakor megtartott rendes nyílt üléséről 
 
Ülés helye: Polgármesteri Hivatal – Bakáts tér 14. 

II. emeleti ülésterem 
 
Jelen vannak:                  Torzsa Sándor elnök, 

Jancsó Andrea (igazoltan távol),  
Takács Zoltán,  
Zombory Miklós,  
Sajó Ákos, 
Deutsch László,  
Péter Lajos,  
Vida Barbara, 
Kelemen László, 
Illyés Miklós,  
Haladi-Bús Balázs tagok. 

 
Hivatal részéről: Döme Zsuzsanna alpolgármester, dr. Ruzsits Ákos Jenő aljegyző, Romhányi Ildikó irodavezető, 
Hajdú Erika csoportvezető, Szilágyi Imre irodavezető, Halmai András irodavezető-helyettes, Hidasi Gábor 
sportreferens, Janitz Gergő irodavezető, Rosta Zsuzsanna jegyzői referens, Nehéz Jenő informatikus, Benkő Irén 
Erzsébet jegyzőkönyvvezető. 
 
Meghívottak: Czakóné Dobó Krisztina – a Ferencvárosi Intézmény Üzemeltetési Központ vezetője, Dr. Jelinek 
Benjámin - a FESZ Kft. igazgató-helyettese, Dobák-Kiss Tímea – a FESZGYI munkatársa, Polyák Béla – a 
FESZOFE Nonprofit Kft. igazgatója, Gyurákovics Andrea és Mezei István önkormányzati képviselők, Intzoglu 
István, Bázsa Mosó István. 
 
Torzsa Sándor: Nagyon sok szeretettel köszöntöm a Bizottság tagjait. Megállapítom, hogy a Bizottság 8 fővel 
határozatképes, a bizottsági ülést 13.02 órakor megnyitom. Megkérdezem, hogy van-e valakinek a napirendhez 
hozzászólása, vagy napirend előtti hozzászólása? Nincs. Szeretném jelezni, hogy az 1. napirendi pontban a 
Ferencvárosi Intézményüzemeltetési Központ intézményvezető választás esetén zárt ülést kell tartanunk, mivel a 
pályázó ezt kérte a Bizottságtól. Szeretném, ha a napirendet úgy fogadnánk el, hogy az 1. napirendi pont tárgyalása 
zárt ülésen történik. Kérem, szavazzunk a napirendről. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
ESZSICB 263/2023. (XI.15.) sz. 

Határozat 
Napirend: 
 
1./ Ferencvárosi Intézményüzemeltetési Központ intézményvezetői (magasabb vezetői) feladatainak ellátására 
benyújtott pályázat elbírálása 

229/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
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2./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2023. évi költségvetése módosítása 
(egyfordulóban) 

218/2023., 218/2-3/2023. sz. előterjesztések  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
3./ Javaslat alapítványok által benyújtott pályázatokkal kapcsolatos döntés meghozatalára 

227/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 
 

4./ Sávelválasztó pollerek leszerelése az Üllői úton 
216/2023. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Mezey István önkormányzati képviselő 

 
5./ Javaslat a 17. háziorvosi körzet működtetésére 

Sz-367/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
 

6./ Javaslat a 27. háziorvosi körzet működtetésére 
Sz-368/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
 

7./ Önkormányzati tulajdonú üres lakások csatolási ügye 
Sz-354/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
 

8./ Lakások bérbeadása a Lakásrendelet 4.§ (2) bekezdés alapján 
Sz-362/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
9./ Szociális alapon bérbeadott lakás elidegenítése 

Sz-357/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
10./ Személyi térítési díj méltányossági kérelme 
             Sz-335/2023. sz. előterjesztés  

Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
(8 igen, egyhangú) 

A szavazásban 8 bizottsági tag vett részt: 
 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Illyés Miklós Igen 
Kelemen László Igen 
Péter Lajos Igen 
Sajó Ákos Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Vida Barbara Igen 
Zombory Miklós Igen 
Deutsch László Távol 
Jancsó Andrea Távol 
Takács Zoltán Távol 
 
Torzsa Sándor: Zárt ülést rendelek el, melyről külön jegyzőkönyv készül.  

 
Az 1. napirendi ponttal kapcsolatos hozzászólások és az ESZSICB 264/2023. (XI.15.) sz. határozata a zárt 
ülésről készült jegyzőkönyvben találhatóak. 
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NAPIRENDI PONTOK TÁRGYALÁSA:  
 

2./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2023. évi költségvetése módosítása 
(egyfordulóban) 

218/2023., 218/2-3/2023. sz. előterjesztések  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 

Torzsa Sándor: Nyílt üléssel folytatjuk a munkát. Szeretném tájékoztatni a Bizottságot, hogy időközben érkezett 
az előterjesztéshez egy módosító javaslat, ami nekem nem teljesen tiszta, hogy erről most szavazni kell-e, vagy 
az előterjesztés részét képezi-e már a módosítás. Azt gyanítom, hogy igen, de, ha külön szavazunk róla, nagy baj 
nem történik. Kérdezem, hogy van-e kérdés, hozzászólás?  
 
Deutsch László (ÜGYREND): Felhívom az Elnök Úrnak és a Bizottság tagjainak a figyelmét arra, hogy ameddig 
a Lokálpatrióták előterjesztései nem kerülnek be, addig nem fogjuk megszavazni a költségvetést. 
 
Torzsa Sándor: Köszönjük szépen a konstruktív hozzászólást. További hozzászólás nincs. Azt javaslom, hogy 
először szavazzunk a 218/3/2023. sz. előterjesztés határozati javaslatáról, és utána a 218/2023. sz. előterjesztés 
határozati javaslatáról, hogy ne kövessünk el hibát. 
 
Több hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
ESZSICB 265/2023. (XI.15.) sz. 

Határozat 
Az Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság az alábbi határozati javaslatot elutasítja: 
„Az Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő testületnek a 
218/3/2023. „Előterjesztői kiegészítés a Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2023. évi 
költségvetés módosításáról szóló 218/2023. sz. előterjesztéshez” című – előterjesztést.” 

                (5 igen, 5 tartózkodás) 
A szavazásban 10 bizottsági tag vett részt: 
 
Kelemen László Igen 
Péter Lajos Igen 
Takács Zoltán Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Vida Barbara Igen 
Deutsch László                                                                   Tartózkodás 
Haladi-Bús Balázs                                                              Tartózkodás 
Illyés Miklós                                                                        Tartózkodás 
Sajó Ákos                                                                           Tartózkodás 
Zombory Miklós                                                                  Tartózkodás 
Jancsó Andrea Távol 
 
 
ESZSICB 266/2023. (XI.15.) sz. 

Határozat 
Az Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő testületnek a 
218/2023. – ”Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2023. évi költségvetése módosítása 
(egyfordulóban)” című – előterjesztést. 
Határidő: 2023. november 16. 
Felelős: Torzsa Sándor elnök 

                (6 igen, 4 tartózkodás) 
A szavazásban 10 bizottsági tag vett részt: 
 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kelemen László Igen 
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Péter Lajos Igen 
Takács Zoltán Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Vida Barbara Igen 
Deutsch László                                                                    Tartózkodás 
Illyés Miklós                                                                         Tartózkodás 
Sajó Ákos                                                                            Tartózkodás 
Zombory Miklós                                                                   Tartózkodás 
Jancsó Andrea                                                                    Távol 
 
Torzsa Sándor: Majd Haladi-Bús Balázs elmondja Polgármester Asszonynak, hogy miért nem támogatta a 
módosító javaslatát. 
 
Haladi-Bús Balázs: Elnézést, de azért tartózkodtam, mert nem találkoztam azzal a módosító javaslattal, tehát így 
én ezt nem láttam feltöltve sem. Most, ha ebben kérhetek segítséget, akkor lehet, hogy a jegyzőkönyvben szeretnék 
módosítást kérni. 
 
Torzsa Sándor: Csak akartam tudni az okát, hogy miért nem támogatta a saját polgármesterének a javaslatát, de 
akkor ezért majd legközelebb legyen kedves tájékozódni. Bocsánat, de nem adom meg Önnek a szót, mert túl 
vagyunk már ezen a napirenden. 
 
 
3./ Javaslat alapítványok által benyújtott pályázatokkal kapcsolatos döntés meghozatalára 

227/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 

 
Torzsa Sándor: Kérdés, észrevétel nincs, kérem, szavazzunk a 227/2023. sz. előterjesztés határozati javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
ESZSICB 267/2023. (XI.15.) sz. 

Határozat 
Az Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 
227/2023. sz. – „Javaslat alapítványok által benyújtott pályázatokkal kapcsolatos döntés meghozatalára” című – 
előterjesztést. 
Határidő: 2023. november 16. 
Felelős: Torzsa Sándor elnök 

(7 igen, 3 tartózkodás) 
A szavazásban 10 bizottsági tag vett részt: 
 
Deutsch László Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kelemen László Igen 
Péter Lajos Igen 
Takács Zoltán Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Vida Barbara Igen 
Illyés Miklós                                                                         Tartózkodás 
Sajó Ákos                                                                            Tartózkodás 
Zombory Miklós                                                                   Tartózkodás 
Jancsó Andrea                                                                     Távol 
 
 
 
 



5 

 

4./ Sávelválasztó pollerek leszerelése az Üllői úton 
216/2023. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Mezey István önkormányzati képviselő 
 

Torzsa Sándor: Az előterjesztő nem jelent meg a bizottsági ülésen. Van-e esetleg, aki képviseli az előterjesztőt? 
Gyurákovics Andrea, a FIDESZ frakcióvezetője jelentkezik, hogy őt bízta meg a Képviselő Úr a képviselői kérdések 
megválaszolására. 
 
Zombory Miklós: Gondolom a frakcióülésen nem volt lehetősége megkérdezni frakciótársát. Elnök Úr ma túl 
furcsán beszél és humoros, de vannak olyan témák, amik igen megragadják a figyelmemet, és mindenütt 
elmondom. Lehet, hogy Elnök Úr nem tudja, de 32 évig vezettem kerékpártúrát egy igen nagy iskolának 
Kelenföldön. Hollandiában, Olaszországban voltam, sőt a kerékpártáboromba, a Polgármester, Gegesy Ferenc is 
részt vett. Nagyon támogatom a kerékpárosokat és a kerékpáros mozgalmat, de egyet nem támogatok, hogy 
komplett sávokat veszünk el az autósoktól, és ezzel olyan dugót okozunk, ami minősíthetetlen. A dugó okozásnak 
nem csak az a baja, hogy mérgelődik a taxis, a kisvállalkozó és a magánember, hanem az is, hogy a környezetet 
is szennyezzük, hiszen, ha ott pöfékel a kocsi, akkor az igencsak a környezetet károsítja, pusztítja. Nagyon sok 
helyen, nyugati országokban, például Németországban, ahol széles a járda, ott a járdára felviszik őket, a körúton 
1-2 helyen megpróbálkoztak ezzel, de hogy miért hagyták abba, nem tudom, de a járdán nagyobb biztonságban 
lennének, és akkor a járművezetők se mondanának olyan szavakat, amiket nem szeretnék idézni. Visszatérve a 
pollerekre, ezek abszolút feleslegesek, haszontalanok, mentő, rendőr, tűzoltó és senki nincs ezzel megelégedve, 
mert mindenki munkáját zavarja. Az autóbuszsáv megszűnt az Üllői úton, és, ha valaki a reptérre akar kimenni, 
akkor egy fél órával többet kell szánnia rá, nem csak saját autóval, hanem a közvetlen reptéri autóbusszal is. 
Maximálisan egyetértek az előterjesztővel. 
 
Illyés Miklós: Egy pár szót én is szólnék ehhez, mert elég gyakran járok az Üllői úton, és azért megakad az ember 
szeme, hogy hányan használják igazából ezt a kerékpársávot. Tehát, ha egyszer vagy kétszer kijönnének 
ellenőrizni, hogy mégis mekkora az igénybevétel, rám is csöngetnek, mert a járdát használják inkább, mint a 
kerékpársávot. Tudom, hogy egy pályáztatás volt, egy ötletbörze, ahol 10 ezer fő állítólag támogatta, szerintem, ha 
lett volna vagy lenne egy ilyen szavazás, hogy ki szeretné ezt, feltennék a kérdést a lakosságnak, legalább 11 ezer 
ember szavazna ellene. 
 
Torzsa Sándor: Frakcióvezető Asszony megkérdezem, hogy az elhangzottakra kíván-e reagálni? Nem kapnak 
választ a képviselő urak ezek szerint. 
 
Gyurákovics Andrea: Mit kellene válaszolnom? 
 
Torzsa Sándor: Azt, hogy helyes, vagy valamit, nem tudom. 
 
Gyurákovics Andrea: Úgy látom ma Elnök Úr valamiféle fronthatás alatt van. Megkérdezem akkor Elnök Úrtól, 
hogy Ön szerint egy beleegyező hozzászólásra, mit kellene válaszolnom? Ha Ön azt gondolja, hogy erre nekem 
válaszolnom kell külön, és ezt Ön, mint bizottsági Elnök akár el is várhatja tőlem, úgyhogy akkor eleget téve az Ön 
igényének, szeretném megköszönni a két előttem szólónak a támogatást. 
 
Torzsa Sándor: Frakcióvezető Asszony, a Bizottságunk munkáját az Ügyrendünk szabályozza, a vita végén az 
előterjesztő a felvetésekre, kérdésekre válaszol. Nekem kötelező levezető Elnökként, Önt, mint az előterjesztő 
megbízottját megkérdezni, hogy kíván-e reagálni. Ennek tettem eleget. Sajnálom, ha Ön nem ismeri a Bizottságunk 
Ügyrendjét. De Ön csak vendég itt nálunk, ezt nyilván ennek tudjuk be. 
 
Sajó Ákos: Csak egy rövid befolyásolásra kaptam meg a szót, vagyis hát élek vele. Hallgasson mindenki a szívére, 
és úgy szavazzon. 
 
Kelemen László: Sajó Ákos Úr megindította a szívemet. Ahogy látom, a napirend keretében két dolgot vizsgálunk, 
az egyik az Elnök úr humorérzéke, ami nekem tetszik, tehát, hogyha ebben lehet nyilatkozni, akkor ezt megtenném, 
a másik, amiért nem fogom támogatni az előterjesztést, a velem szemben ülő képviselők és pártjaik folyamatosan 
azzal szokták ostorozni a fővárosi városvezetést, és mindenkit, hogy hát a közlekedésbe ilyen ötletszerűen 
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avatkoznak bele. Meghallgattam képviselő urak érvelését, elolvastam a szakmai anyagot, amit megnyitottam, és 
nem győztek meg arról, hogy ez nem egy olyan ötletszerű felvetés, mint amit fel szoktak vetni, és amelyek mögött 
talán több szakmai dokumentum van. Ilyen például a budapesti mobilitási terv, és sorolhatnám. Nekem túl 
ötletszerűnek tűnik ennek a „bedobása”, és bevallom őszintén értem, hogy hamarosan kampány lesz, és 
mindenféle témát elő kell venni, na de hát egy kicsit azért jobban meg kellene vizsgálni az álláspontokat és az 
üléspontokat. 
 
Torzsa Sándor: Frakcióvezető Asszony gondolom, szeretne rá reagálni. 
 
Gyurákovics Andrea: Ki nem hagynám Elnök Úr, főleg, ha ilyen szépen kér rá. A kampány elindult. Csak röviden 
arra reagálnék, hogy nem mi vagyunk azok, akik a Nagyvárad téren Vasas egyenruhába beöltözve piros, kékbe 
kihirdették, hogy összeállt a csapat. Erről csak röviden ennyit. A felvetésre pedig csak annyit, hogy igazából ennek 
az előterjesztésnek az előzménye az, hogy Mezey képviselőtársam több napirend előtti felszólalásban a képviselő-
testületi ülés előtt kérte, hogy mi volt ennek a pollerek felszerelésének az előzménye. Sokáig nem kapott rá választ, 
és amikor a legutolsó képviselő-testületi ülésen végre kapott választ, akkor az derült ki, hogy ezeknek a 
pollereknek, illetve a bicikliút kijelölésének pollerekkel való elválasztását tulajdonképpen Polgármester Asszony 
javasolta, amit mi nem értettünk, és próbáltuk megkérdezni, hogy egyébként ez hogyan történt? Kiderült, hogy a 
Fővárostól érkezett egy megkeresés az Önkormányzat felé, hogy ilyen pollerekkel lenne ez a történet, és azt 
mondta Polgármester Asszony, hogy: „Rendben van, ez így nagyon jó.”. Csak itt vannak a bizottságok és a 
Képviselő-testület, a döntéshozó szervek, és egyébként ez az egész Üllői úti kerékpárutas történet nem a Fővárosi 
közösségi költségvetés része volt, hanem az egy egyszerű beruházás. Majd kiderült, most elnézést kérek, nevet 
nem fogok tudni mondani, Főpolgármester Úr helyettese ezt megcáfolta, kiderült, hogy ez a közösségi költségvetés 
része volt, és abban kérték ki a Ferencvárosi Önkormányzat véleményét, hogy ez a fizikai elválasztás így történjen 
meg. Az előterjesztés azért született, mert itt egymásnak ellentmondó, egyrészről állítások vannak, másrészről 
pedig erről a fizikai elválasztásról jó lett volna megkérdezni az ott lakókat, az ott élő vállalkozásokat, hogy nekik ez 
jó-e így? Vagy adott esetben Önöket is, mint bizottsági tagokat, vagy a szakbizottságok tagjait, hogy mi mit szólunk 
ehhez a fajta elválasztáshoz, hiszen ez a dolog a kerületünket érinti. Nem mehetünk el amellett, hogy egy kerület 
életét érintő dologról van szó. Mi azért szerettük volna ezt az egészet letisztázni. Azóta látszik, hogy nagyon 
sokfajta érdekvédelmi szervezet jelezte, hogy ez a fajta sávlezárás a bicikliútnak nem a legideálisabb kialakítása, 
erre valami mást kellett volna kitalálni. Tegnap Szilágyi Zsolt képviselőtársam a Városfejlesztési, Innovációs és 
Környezetvédelmi Bizottság ülésén egy alternatív megoldást mondott, amire azt mondom, hogy még jó is, mert az 
Üllői úton elég széles a járda. Tehát ott is lehetett volna leválasztani egy kerékpársávot, mert én használom az 
Üllői utat, megjegyzem, hogy azon kívül, hogy óriási dugót okozott ez az egész történet, a kerékpárosok és a 
rolleresek továbbra is a járdán közlekednek. Ez saját tapasztalat. Ezért kellett volna ezt, hogy egy kerületet érintő 
ilyen volumenű dologban valahol elsiklott itt a kommunikáció, és ezt tegyük már helyre egy kicsit. Ez volt ennek az 
előterjesztésnek a lényege. 
 
Torzsa Sándor: Nekem is lenne az előterjesztőhöz egy kérdésem, hogy először ezt a polleres elválasztást az 
MVM dóm előtt alakították ki, nem tudom, hogy megkérdezték-e, hogy Kubatov Úr mit mondott erre, hogy miért így 
alakították ki ott ezt a részt? Ott is lehetett volna a járdán vezetni a kerékpársávot. Nem tudom, hogy ezt a kérdést 
feltették-e az illetékesnek. Csak kérdezem, hogy megkérdezték-e esetleg? Értem, hogy ott nincsenek lakók, de a 
kocsik ott is mennek, és ott is elfoglalnak egy sávot ezek a pollerek. Tehát, ha ott is probléma, akkor gondolom, itt 
is, de mindegy, ne menjünk ebbe bele.  
 
Haladi-Bús Balázs: Nem Haladi Balázs, hanem Haladi-Bús Balázs vagyok, és hogyha megengednek egy 
kiegészítést, örülnék, ha a manipulációk, a politikai haszon és az érzelmi kérdések helyét átvenné az ésszerűség 
még a politikában is. Ezt mindenképpen szeretném kihangsúlyozni, főleg, miután a 2. napirendi pontnál nem lettem 
meghallgatva. De majd a napirend végén szeretnék ehhez egy kiegészítést tenni. 
 
Torzsa Sándor: Bár szóvicceket névvel nem szeretem, de akkor azért ilyen Bús az úr. 
 
Kelemen László: Köszönöm szépen Frakcióvezető Asszonynak, hogy válaszolt, és megerősítette azt, amit 
mondtam. Elmondta, hogy nem értettek egyet ennek a döntéshozatali mechanizmusával, elmondta, hogy itt 
különböző ötletek voltak, hogy hogyan lehetne vinni a biciklisávot, és idézném: „Szeretné letisztázni a helyzetet”. 
Az előterjesztés, csak felhívnám a figyelmét a címére, „Sávelválasztó pollerek leszerelése az Üllői úton”. Tehát egy 
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kérdésnek a letisztázása az, hogyha lebontjuk, ha jól értelmezem a történetet. Azért mondtam, hogy ötletszerű az, 
ahogy „be van dobva”, és ezért mondtam azt a kritikát, hogy amivel másokat kritizálnak, most talán ebbe a hibába 
tetszettek beleesni, tehát javasolnám ezt az előterjesztést átgondolni, átvitatni különböző szervekkel, és ha 
végeredményre jutottak, akkor esetleg akkor terjeszteni be újra. 
 
Gyurákovics Andrea: Javasolnám a határozati javaslat elolvasását, és nem csak a címét, mert a leszerelésről 
nem mi tudunk dönteni, hanem a Főváros, mivel fővárosi terület. Azt mondtam, hogy azért van a helyzet 
letisztázása, tehát azért kellene ezt egyáltalán, hogy a Főváros előtt is történjen meg ez a dolog. Tehát egyszer mi 
tegyük tisztába ezt a dolgot, hogy itt mi az álláspont, és javasoljuk azt, hogy a Fővárosi Közgyűlés ezt megvitassa. 
Akkor valószínűleg félreérthető voltam, és elnézést kérek, nem szeretném Önt félrevezetni, az nem az én műfajom. 
A lebontás? Nem, azért mondtam, hogy a határozati javaslatot kellene a cím mellett is elolvasni, mert abban benne 
van, hogy mi az, amit mi ez alapján szeretnénk javasolni. 
 
Deutsch László: Köszönöm megható figyelmét Elnök Úr. Válaszolnék a kimondott kérdésére, hogy kinek volt az 
ötlete a járda. Elnök Úr, a Te igazolt versenyződ, Csóti Zsombor képviselőtársamnak volt egy ilyen előterjesztése, 
hogy a járdán bonyolítsuk le a kerékpározást. Lehet, hogy emlékszik rá, ha nem javaslom, lapozza fel a memoárjait, 
hátha el tudja olvasni, és értelmezni is tudja. A Főváros arról volt híres, hogy nem csak megbízató, hanem gyors a 
tömegközlekedés. Nagyon érdekelne, hogy a buszoknak, amik az Üllői úton száguldoznak, most mennyi a 
menetidejük? Mennyivel nőtt?  
 
Zombory Miklós: Csak egy kiegészítés. Szerintem nem volt megfelelő hatásvizsgálat, de volt egy véghatás 
vizsgálat a Főváros részéről, meg a kerület részéről is, de nem megfelelő. De itt sokkal fontosabb, hogy ki kellene 
állni, és megszámolni, én megtettem, hogy egy ilyen helyen megszámolni és megvizsgálni, hogy 1 óra alatt hány 
kerékpáros megy át, és hány kerékpáros miatt szenved sok száz autós. 
 
Illyés Miklós: Csak egyetlenegy dolog még eszembe jutott, mert szerintem ezek a sávelválasztók nagyon hamar 
el fognak tűnni, az első havazásig, amikor megjelennek a hókotrók. Egyszerűen azt a részt nagyon nehéz tisztítani, 
úgyhogy azért kell imádkozni most, hogy azok még legalább addig maradjanak, hogy ne essen a hó. 
 
Torzsa Sándor: Nem látok más bejelentkező, Frakcióvezető Asszony, hogyha úgy érzi, hogy szeretne a vitában 
elhangzottakra esetleg egy rövid összegző beszédet mondani, akkor nagyon szívesen megadom Önnek a szót. 
 
Gyurákovics Andrea: Nagyon figyelek, hogy mindent úgy tegyek, ahogy a Bizottság Ügyrendjének az Ön által 
idézett paragrafusa ezt megköveteli. Köszönöm szépen mindenkinek a hozzászólást, és a konstruktív javaslatokat, 
és a pozitív, kevésbé pozitív véleményüket. Ettől függetlenül szeretném kérni a jelenlévőket arra, hogy támogassák 
az előterjesztést, most a viccet félretéve, hogy adott esetben egy kerületet érintő ügyben a jövőben ne tudjon senki 
a városvezetés részéről úgy eljárni, hogy az illetékeseket, a képviselőket és a bizottsági tagokat nem kérdezik meg. 
 
Torzsa Sándor: További kérdés, hozzászólás nincs, Kérem, szavazzunk a 216/2023. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
Több hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
ESZSICB 268/2023. (XI.15.) sz. 

Határozat 

Az Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság az alábbi határozati javaslatot elutasítja: 
„Az Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
216/2023. – ”Sávelválasztó pollerek leszerelése az Üllői úton” című – előterjesztést.” 
                                                                                                                                   (4 igen, 5 nem, 1 tartózkodás) 
A szavazásban 10 bizottsági tag vett részt: 
 
Deutsch László Igen 
Illyés Miklós Igen 
Sajó Ákos Igen 
Zombory Miklós Igen 
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Haladi-Bús Balázs Nem 
Kelemen László Nem 
Péter Lajos Nem 
Takács Zoltán Nem 
Vida Barbara Nem 
Torzsa Sándor                                                                    Tartózkodás 
Jancsó Andrea                                                                    Távol 
 
 
5./ Javaslat a 17. háziorvosi körzet működtetésére 

Sz-367/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Torzsa Sándor: Kérdés, hozzászólás nincs, kérem, szavazzunk az Sz-367/2023. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
ESZSICB 269/2023. (XI.15.) sz. 

Határozat 
1./ Az Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság az Önkormányzat Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 28/2011. (X.11.) rendelete 6. sz. mellékletének II. fejezet 3. fa.) pontja alapján úgy dönt, hogy 
hozzájárul Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzat Képviselő-testületének a Ferencváros 
közigazgatási területén lévő egészségügyi alapellátási körzetek meghatározásáról szóló 13/2017. (IV.25.) 
rendelete 1. sz. mellékletében meghatározott 17. sz. háziorvosi körzet működtetésére 2023. október 1. napjától 
2028. szeptember 30. napjáig a Iatoria Kft. egészségügyi szolgáltatóval, és az ellátásért felelős dr. Eörsi Dániel 
orvossal kötött feladatellátási szerződés 2. sz. mellékletében a helyettesítési rend alábbiak szerinti módosításához 
2023. november 16-tól:  
„Helyettesítés rendje:  
dr. Csépes Tímea  (nyilv.sz.:90088)  dr. Eörsi Dániel rendelési idejében,  
                                                                      rendelés helye:1094 Budapest, Ferenc tér 1. 
dr. Hilgert Géza (alap ny.sz.:49094) saját rendelési idejében 

1094 Budapest, Ferenc tér 1. 
dr.  Kamondi Zsuzsanna (alap ny.sz.: 39572) saját rendelési idejében 

 1094 Budapest, Ferenc tér 1. „ 
és felkéri a polgármestert a feladatellátási szerződés módosításának aláírására. 
Határidő:30 nap 
Felelős:Baranyi Krisztina polgármester 
2./ Az Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság a Képviselő-testület Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 28/2011. (X.11.) rendelete 6. számú melléklet II. fejezet 3.) fa.,valamint fb. pontja alapján úgy 
dönt, hogy a Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének Budapest Főváros 
IX. Kerület Ferencváros közigazgatási területén lévő egészségügyi alapellátási körzetek meghatározásáról szóló 
13/2017. (IV.25.) számú önkormányzati rendelete 1. sz. mellékletében meghatározott 17. számú háziorvosi körzet, 
a 1094 Budapest, Ferenc tér 1. szám alatti orvosi rendelőhelyiségben történő működtetésére az ellátásért 
személyesen felelős dr. Csépes Tímea orvossal feladatellátási előszerződést köt, az Sz-367/2023. számú 
előterjesztés 1. sz. melléklete szerint és felkéri a polgármestert a szerződés aláírására. 
Határidő: 30 nap 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

    (10 igen, egyhangú) 
A szavazásban 10 bizottsági tag vett részt: 
 
Deutsch László Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Illyés Miklós Igen 
Kelemen László Igen 
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Péter Lajos Igen 
Sajó Ákos Igen 
Takács Zoltán Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Vida Barbara Igen 
Zombory Miklós Igen 
Jancsó Andrea Távol 
 
 
6./ Javaslat a 27. háziorvosi körzet működtetésére 

Sz-368/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Torzsa Sándor: Kell nekünk egy embert delegálni. Kiírjuk a praxist pályáztatásra. Tisztelettel kérdezném a FIDESZ 
frakciót, hogy delegálnak-e a Bizottságba egy főt? Nem, jó. Akkor Kelemen Lászlót javasolnám a Bizottságba, 
Kelemen Úr egy bólintással jelzi, hogy vállalja. Kérdés, hozzászólás nincs, kérem, szavazzunk az Sz-368/2023. 
sz. előterjesztés határozati javaslatáról úgy, hogy a kipontozott részre Kelemen László neve kerül. 
 
Hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
ESZSICB 270/2023. (XI.15.) sz. 

Határozat 
Az Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság úgy dönt, hogy 
1./ a Ferencváros közigazgatási területén lévő alapellátási körzetek meghatározásáról szóló 13/2017. (IV.25.) sz. 
önkormányzati rendelet 1. sz. mellékletében meghatározott területi ellátási kötelezettségű 27. sz. tartósan 
betöltetlen háziorvosi körzet betöltésére az Sz-368/2023. számú előterjesztés melléklete szerinti tartalommal 
ismételten pályázatot hirdet meg, és felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a pályázat meghirdetéséről a 
jogszabályban előírt fórumokon. 
Határidő:30 nap 
Felelős:Baranyi Krisztina polgármester 
2./ a háziorvosi praxis működtetésére meghirdetett pályázat Bizottság által történő elbírálását megelőzően, a 
beérkezett pályázati anyagokat 4 tagú javaslattevő bizottság előzetesen véleményezi, majd döntésre előkészíti a 
Bizottság számára. A javaslattevő bizottság tagjai közé az alábbi személyeket választja: 
1. Torzsa Sándor, az Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság elnöke 
2.  Baloghné dr. Nagy Edit címzetes főjegyző vagy az általa megbízott személy 
3. dr. Jelinek Benjamin Gábor, budapesti háziorvosi kollegiális szakmai vezető, 
4. Kelemen László, az (Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság által delegált 1 fő) 
A javaslattevő bizottság tagjai részére tiszteletdíjat nem állapít meg. 
Határidő: 2023. november 15. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester  

                (10 igen, egyhangú) 
A szavazásban 10 bizottsági tag vett részt: 
 
Deutsch László Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Illyés Miklós Igen 
Kelemen László Igen 
Péter Lajos Igen 
Sajó Ákos Igen 
Takács Zoltán Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Vida Barbara Igen 
Zombory Miklós Igen 
Jancsó Andrea                                                                     Távol 
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7./ Önkormányzati tulajdonú üres lakások csatolási ügye 
Sz-354/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Torzsa Sándor: Itt két lakáskérelem van, az egyik a Drégely utcában, a másik pedig a Haller utcában található. 
Külön-külön szavazzunk róla, azt javaslom. Kérdezem, hogy van-e kérdés, hozzászólás? 
 
Péter Lajos: Igazság szerint kérdés is lenne, csak egy mondatot mondanék. Csak annyit írtam fel, hogy igazság 
szerint szociálisan természetesen még lehetne támogatni, csak azt nem értem, hogyha már van egy külön lakás, 
és egyszer már csatolt egy család, akkor miért kell még egyszer, amit természetesen be lehet adni, csak miért nem 
lehet ezt kiadni? 
 
Torzsa Sándor: Hogyha megnézi bizottsági tagtársam a négyzetméter számokat, és gondolom én, ezért is hozta 
be és ajánlotta jó szívvel a Vagyongazdálkodási Iroda a csatolást, akkor, hogyha megnézi, akkor itt három olyan 
pici lakás lenne összecsatolva, amiknél a legtöbb csatolás esetében, példádul, hogyha a 2. határozati javaslatot 
nézzük, akkor hiába két lakás van összecsatolva, a két lakás összecsatolása nagyobb négyzetméter számot 
eredményez, mert az első eseten a három lakásnak az összecsatolása. Tehát itt 3 darab pici 20 négyzetméteres 
lakásról van szó, míg a másik esetben egy 35 és 47 négyzetméteres lakásnak van az összecsatolása. Javaslom, 
hogyha összeadja a négyzetméter számokat, akkor a másodiknál a két lakásban nagyobb négyzetméter szám jön 
ki, mint az első eseten, ahol pedig három lakás lenne összecsatolva. Azért gondolom azt, hogy szerintem az első 
és második is támogatható, hiszen itt azt is nézni kell, hogy persze lakás, az lakás, de a négyzetméter pedig 
négyzetméterszám. Csak feltételezem, hogy gondolom, ezért javasolja a szakiroda is, hogy támogassuk ezt a két 
lakáscsatolást. További kérdés, észrevétel nincs, Kérem, szavazzunk az Sz-354/2023. sz. előterjesztés I. 
határozati javaslatáról. 
 
Több hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
ESZSICB 271/2023. (XI.15.) sz. 

Határozat 
Az Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság elfogadásra javasolja a Gazdasági és Közbeszerzési 
Bizottságnak az – Sz-354/2023. sz. ”Önkormányzati tulajdonú üres lakások csatolási ügye” című – előterjesztést 
Sz. Z. vonatkozásában. 

Határidő: 2023. november 15. 
Felelős: Torzsa Sándor elnök 

                (9 igen, 1 tartózkodás) 
A szavazásban 10 bizottsági tag vett részt: 
 
Deutsch László Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Illyés Miklós Igen 
Kelemen László Igen 
Péter Lajos Igen 
Sajó Ákos Igen 
Takács Zoltán Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Zombory Miklós Igen 
Vida Barbara                                                                        Tartózkodás 
Jancsó Andrea                                                                     Távol 
 
Torzsa Sándor: Kérem, szavazzunk az Sz-354/2023. sz. előterjesztés II. határozati javaslatáról. 
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ESZSICB 272/2023. (XI.15.) sz. 
Határozat 

Az Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság elfogadásra javasolja a Gazdasági és Közbeszerzési 
Bizottságnak az – Sz-354/2023. sz. ”Önkormányzati tulajdonú üres lakások csatolási ügye” című – előterjesztést 
T. Cs. K. vonatkozásában. 

Határidő: 2023. november 15. 
Felelős: Torzsa Sándor elnök 

                (7 igen,3 tartózkodás) 
A szavazásban 10 bizottsági tag vett részt: 
 
Deutsch László Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kelemen László Igen 
Péter Lajos Igen 
Takács Zoltán Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Vida Barbara Igen 
Illyés Miklós                                                                         Tartózkodás 
Sajó Ákos                                                                            Tartózkodás 
Zombory Miklós                                                                   Tartózkodás 
Jancsó Andrea                                                                     Távol 
 
 
8./ Lakások bérbeadása a Lakásrendelet 4.§ (2) bekezdés alapján 

Sz-362/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Torzsa Sándor: Kérdés, hozzászólás nincs. Kérem, szavazzunk a Sz-362/2023. sz. előterjesztés határozati 
javaslatairól. 
 
Hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
  
ESZSICB 273/2023. (XI.15.) sz. 

Határozat 
Az Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Polgármesternek F. Á. 
részére a Lakásrendelet 4.§ (2) bekezdése alapján egy önkormányzati bérlakás egy év határozott időre történő 
bérbeadását. 
Határidő: 60 nap 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(10 igen, egyhangú) 
A szavazásban 10 bizottsági tag vett részt: 
 
Deutsch László Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Illyés Miklós Igen 
Kelemen László Igen 
Péter Lajos Igen 
Sajó Ákos Igen 
Takács Zoltán Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Vida Barbara Igen 
Zombory Miklós Igen 
Jancsó Andrea                                                                     Távol 
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ESZSICB 274/2023. (XI.15.) sz. 
Határozat 

Az Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Polgármesternek N. M. 
részére a Lakásrendelet 4.§ (2) bekezdése alapján egy földszinten, vagy liftes házban lévő önkormányzati bérlakás 
egy év határozott időre történő bérbeadását. 
Határidő: 60 nap 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(10 igen, egyhangú) 
A szavazásban 10 bizottsági tag vett részt: 
 
Deutsch László Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Illyés Miklós Igen 
Kelemen László Igen 
Péter Lajos Igen 
Sajó Ákos Igen 
Takács Zoltán Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Vida Barbara Igen 
Zombory Miklós Igen 
Jancsó Andrea                                                                     Távol 
 

ESZSICB 275/2023. (XI.15.) sz. 
Határozat 

Az Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Polgármesternek T. K.-né 
részére a Lakásrendelet 4.§ (2) bekezdése alapján egy önkormányzati bérlakás egy év határozott időre történő 
bérbeadását. 
Határidő: 60 nap 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(10 igen, egyhangú) 
A szavazásban 10 bizottsági tag vett részt: 
 
Deutsch László Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Illyés Miklós Igen 
Kelemen László Igen 
Péter Lajos Igen 
Sajó Ákos Igen 
Takács Zoltán Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Vida Barbara Igen 
Zombory Miklós Igen 
Jancsó Andrea                                                                    Távol 
 

ESZSICB 276/2023. (XI.15.) sz. 
Határozat 

Az Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Polgármesternek F. I.-né 
részére a Lakásrendelet 4.§ (2) bekezdése alapján egy önkormányzati bérlakás egy év határozott időre történő 
bérbeadását. 
Határidő: 60 nap 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(10 igen, egyhangú) 
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A szavazásban 10 bizottsági tag vett részt: 
 
Deutsch László Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Illyés Miklós Igen 
Kelemen László Igen 
Péter Lajos Igen 
Sajó Ákos Igen 
Takács Zoltán Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Vida Barbara Igen 
Zombory Miklós Igen 
Jancsó Andrea                                                                     Távol 
 

ESZSICB 277/2023. (XI.15.) sz. 
Határozat 

Az Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Polgármesternek K. M. V. 
részére a Lakásrendelet 4.§ (2) bekezdése alapján egy önkormányzati bérlakás egy év határozott időre történő 
bérbeadását. 
Határidő: 60 nap 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(10 igen, egyhangú) 
A szavazásban 10 bizottsági tag vett részt: 
 
Deutsch László Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Illyés Miklós Igen 
Kelemen László Igen 
Péter Lajos Igen 
Sajó Ákos Igen 
Takács Zoltán Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Vida Barbara Igen 
Zombory Miklós Igen 
Jancsó Andrea                                                                    Távol 
 
ESZSICB 278/2023. (XI.15.) sz. 

Határozat 
Az Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Polgármesternek R. A.-né 
részére a Lakásrendelet 4.§ (2) bekezdése alapján egy önkormányzati bérlakás bérbeadását. 
Határidő: 60 nap 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(10 igen, egyhangú) 
A szavazásban 10 bizottsági tag vett részt: 
 
Deutsch László Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Illyés Miklós Igen 
Kelemen László Igen 
Péter Lajos Igen 
Sajó Ákos Igen 
Takács Zoltán Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Vida Barbara Igen 
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Zombory Miklós Igen 
Jancsó Andrea                                                                    Távol 
 
 
9./ Szociális alapon bérbeadott lakás elidegenítése 

Sz-357/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Torzsa Sándor: Egy darab lakásról van szó, a Bizottság ezt a lakáselidegenítést már korábban támogatta, de a 
bürokrácia útvesztőiben elveszett a kérvény, ezért még egyszer be kellett hozni. Kérdés, észrevétel nincs, kérem, 
szavazzunk az Sz-357/2023. sz. előterjesztés határozati javaslatairól. 
 
Hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
ESZSICB 279/2023. (XI.15.) sz. 

Határozat 
Az Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság elfogadásra javasolja Gazdasági és Közbeszerzési 
Bizottság részére az Sz-357/2023. sz. „Szociális alapon bérbeadott lakások elidegenítése” című előterjesztést M. 
K. bérlő vonatkozásában. 
Határidő: 2023. november 15. 
Felelős: Torzsa Sándor elnök 

                (8 igen, egyhangú) 
A szavazásban 8 bizottsági tag vett részt: 
 
Deutsch László Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Illyés Miklós Igen 
Kelemen László Igen 
Péter Lajos Igen 
Sajó Ákos Igen 
Takács Zoltán Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Vida Barbara Igen 
Zombory Miklós Igen 
Jancsó Andrea                                                                    Távol 
 
 
10./ Személyi térítési díjak méltányossági kérelmei 

Sz-335/2023. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Torzsa Sándor: Egy darab ügyről van szó. Kérdés, észrevétel nincs, kérem, szavazzunk az Sz-335/2023. sz. 
előterjesztés határozati javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
ESZSICB 280/2023. (XI.15.) sz. 

Határozat 
Az Egészségügyi, Szociális Sport Ifjúsági és Civil Bizottság a FESZGYI Igazgatója által beküldött és támogatott 
kérelem ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a személyes 
gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) bekezdése 
alapján úgy dönt, hogy B. A. ……………………… szám alatti lakos házi segítségnyújtásért fizetendő személyi 
térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2023. október 01-től a térítési díj soron következő 
felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2023. november 15. 
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Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
                (10 igen, egyhangú) 

A szavazásban 10 bizottsági tag vett részt: 
 
Deutsch László Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Illyés Miklós Igen 
Kelemen László Igen 
Péter Lajos Igen 
Sajó Ákos Igen 
Takács Zoltán Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Vida Barbara Igen 
Zombory Miklós                         Igen 
Jancsó Andrea                                                             Távol 
 
Torzsa Sándor: Ezzel a napirendek végére értünk. Kérdezem a bizottság tagjait, hogy napirend utáni hozzászólást 
szeretnének-e tenni? 
 
Haladi Bús Balázs: Szeretném jelezni Elnök Úrnak, hogy a 2. napirendi pontnál történt egy félreértés. Leginkább 
egy szóbeli félreértés. Ugyanis Deutsch László jelezte az ő részükről a módosítást, Önök pedig erről beszéltek, 
majd hirtelen a módosításról került szó. Azt hittem, hogy a Deutsch Lászlónak a módosításáról van szó, mivel azzal 
az előterjesztéssel nem találkoztam, ezért tartózkodtam. Ugyanakkor a másik módosítást nem láttam, nem 
találkoztam vele, ez nem azt jelenti, hogy nem értek vele egyet. Mivel a 2. napirendnél jeleztem azt a szándékomat, 
hogy a jegyzőkönyvet szeretném módosítni, ami a 2. napirendnél el is hangzott, jegyzőkönyvbe is került, ezért 
szeretném kérni ennek az eljárásnak a menetét. 
 
Torzsa Sándor: Ezt majd Polgármester Asszonynak elmagyarázza. Több napirend utáni hozzászólás nincs, 
nagyon szépen köszönöm mindenkinek a munkát, az ülést 13.40 órakor bezárom. 
 
 

k.m.f. 
 
 

 
 Torzsa Sándor 
 elnök 
  Zombory Miklós 
   bizottsági tag 
 
 
 
Benkő Irén Erzsébet 
jegyzőkönyvvezető 


